
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 22. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1117
Vil ministeren oplyse, hvorledes de eksisterende skalaværdier for fuglevildt, som anven-
des ved nedslagtning af sådanne besætninger ved udbrud af husdyrsygdomme, er frem-
kommet, herunder om ejerne af sådanne bedrifter eller repræsentanter for disse har
fremlagt forslag til sådanne skalaværdier, eller om disse bedriftsejere har været forelagt
disse skalaværdier i høring, inden værdierne er blevet godkendt af Fødevarestyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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